
Schriftelijke vragen ex art.40 Reglement van Orde Hoogheemraadschap De Stichtse Rijnlanden 

Door: Jan Reerink,  Fractie Partij van de Arbeid 

Onderwerp: Wet Normering Topinkomens 

Datum: 20 december 2017 

 

Geacht College, 

Zoals bekend is er een Wet Normering Topinkomens. Deze wet beoogt te voorkomen dat mensen die 

werken voor of bij een overheidsinstelling, dan wel een instelling die publieke taken verricht of met 

publiek geld gefinancierd worden, een hogere vergoeding ontvangen dan een ministerssalaris. 

Van deze wet zijn uitgezonderd de bv’s en nv’s waar de overheid/de staat aandeelhouder van is. De 

reden hiervoor is naar de mening van de wetgever gelegen in het feit dat de overheid zelf het salaris 

kan sturen via haar civielrechtelijke mogelijkheden als aandeelhouder en commissaris. Een aparte 

wettelijke bevoegdheid zou daarom niet meer nodig zijn. 

Na de beëdiging van ons nieuwe kabinet is er een vacature in de directie van de Nederlandse 

Waterschapsbank. In de geest van de WNT past het dus om te bevorderen dat het salaris van de 

nieuwe directeur valt binnen de norm van de WNT. Weliswaar is afgesproken om in 2020 het 

beloningsbeleid te evalueren, maar doet zich nu een nieuwe mogelijkheid voor om de hoogte van de 

vergoeding aan te passen. 

Vandaar dat de fractie van de Partij van de Arbeid u de volgende vragen stelt: 

1. Hebt u kennis genomen van de benoeming van de heer M. Snel tot staatssecretaris van 

Financiën? 

2. Is in de aandeelhoudersvergadering laatstelijk gesproken over de procedure inzake de 

benoeming van een nieuwe directeur bij de NWB? 

3. Wordt de hoogte van het salaris en verdere vergoeding aangepast aan de huidige norm van 

de WNT, zonder overigens het verdere systeem van de vergoeding nu al te herzien? 

4. Is of wordt door het college van HDSR actie ondernomen om in en buiten de 

aandeelhoudersvergadering/ledenvergadering van de Unie blijk te geven van de wens van 

HDSR om inzake de salarissen binnen de norm van de WNT te blijven?  

5. Is het college bereid dit standpunt onder de aandacht van de algemene besturen van de 

collega-waterschappen te brengen? 

6. Houdt het college het algemeen bestuur van HDSR op de hoogte van de vorderingen in deze? 

 

Met dank voor de door u te nemen moeite, 

Namens de fractie van de Partij van de Arbeid, 

Jan Reerink 

 

cc. De aangehouden motie van de PvdA in deze d.d. 11 november 2015. 


